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Po wiosennych ulewach ipodtopieniach doszlo do wielu awarii kanalizacji r6wniei na

odcinkach gdzie sied kanalizacyjna jest jeszcze na gwarancji. WiqkszoSd tych awarii zostala
zgloszona. Jednak czqS(z nich nie jest naprawiona do dnia dzisiejszego (np. przy ul. J. Bytnara
35 w chodniku).

Dlatego zwracam o przeprowadzenie kontroliczy wszystkie usterki zostaty naprawione
i czy kanalizacja kt6rej uptywa okres gwarancjijest w pelni sprawna.

u;[^:J"'


